



PechaXuchaNight...

ORGANIZERS







about asia cross cultural works

PRESENTERS

MICHIEL ROOSJEN THE NETHERLANDS 荷兰 partner About Asia 创始伙伴



CELIA YU CHINA 中国 project manager About Asia 项目运营



PechaKucha是发源于东京的国际创意分享大会,目前已经在全球超过800个城市举行。大会邀请每位演讲嘉宾准备20张图片,以每张图片20秒的形式来分享创意。演讲PPT自动播放,没有"快进"或"翻页"。PechaKucha的目标群体为创意行业人群,包括设计师、建筑师、音乐人、艺术家等。

PechaKucha is an international presentation format being organized in over 850 cities world-wide. The presentations are 20 images x 20 seconds each. A presenter has no control over the images. There is no "forward" or "back please". The event is aimed at all creative people; designers, architects, musicians, writers and beyond, famous or not.

SPEAKERS

#8

蓝庆伟 대中国

curator **策展人**



Art critic, curator, Executive Director of Museum of Contemporary Art Chengdu He initiates interesting art project provoking the contemplation of art and society. By introducing and curating themed projects, he is putting efforts to bridge the communication between art and people's daily life.

艺评人、策展人,成都当代美术馆执行馆长。《画廊》、《绝对艺术》、《美术天地》杂志 专栏撰稿人。他发起多项艺术项目,推动对艺术与社会的反思。通过介绍或策展不同主题的 项目,他试图构架艺术与公众之间更简易的沟通桥梁。

#9 MONIQUE VAN KERKHOF NL 荷兰 artist 艺术家



Monique van Kerkhof is a Dutch artist who was born in Nijmegen, Holland. Most of her youth she lived in Maastricht. She left for Amsterdam at an age of 18 and got involved in Modern Dance. She studied Spanish and continued dancing in Barcelona at 'La Fabrica'. In 1985 she arrived in New York City to study at the 'Alvin Nikolais Dance School' and at the 'Merce Cunningham Studio' and worked in several design positions. After that she moved to Japan and worked many years for a Japanese Production Company, as a computer graphic designer. Meanwhile Monique produced performances, installations, projection/video art and exhibitions.

Monique出生于荷兰Nijmengen,是一位荷兰艺术家。童年时期她生活在马斯特里赫特市。她18岁离开阿姆斯特丹并开始学习当代舞蹈。来到巴塞罗那La Fabrica之后她一边继续舞蹈学习,一边学习西班牙语。1985年她来到纽约Alvin Nikolais舞蹈学院并在Merce Cunningham工作室从事设计工作。在这之后,她移居日本并以平面设计师的身份从事视觉设计。同时,她也创造了极富表现力的舞蹈,装置,视觉艺术作品及展览。



"方所"典出于南朝梁代文学家萧统"定是常住,便成方所"。它是一个"家",一个让知性与感性得以寄托的据点,一种知识、审美与生活的完美结合。作为一个独特的文化组合,方动与基,为核心,以艺文活的各个的人,为人是活入。这一个"大",以艺文活动,以艺文活动,以艺文的人,以艺文的人,以艺文的人,以艺文的人,以艺文的人,以艺文的人,以艺文的人,以艺文的人,以思想,以是是一个人,以思想,以思想,是一个人,以思想,是一个人,以思想,是一个人,以思想,是一个人,以思想,是一个人,以思想,是一个人,以思想,是一个人的世界性文化产业品牌。

Fangsuo, meaning where your heart dwells in Chinese, comes from Xiao Tong, an ancient Chinese litterateur in the Southern Dynasties (502-507). Fangsuo Commune takes as its core value the modern aesthetic notion of life, covering books, life aesthetics, plants, clothing, coffee and a gallery. It aims to build up a unique system for life aesthetics of China and explore the public sphere featuring urban culture.



FOLLOW FANGSUO

about asia

cross cultural works

荷兰About Asia团队致力于推广跨域文化创意,与多方合作,参与中荷文创交流项目的发起、管理与执行。About Asia关注文化、设计、音乐、能源可持续、公共教育等领域,进行跨国咨询、活动主办及项目合作。About Asia团队是PechaKucha成都的授权主办方。

About Asia develops cross cultural creative projects in China. We initiate, manage and execute projects with a new generation of global companies active in the fields of culture, design, music, sustainability and education. About Asia works as consultant, event organizer and project partner. We love combining meaningful missions with great experiences. About Asia is official license holder of PechaKucha Nights in Chengdu.



FOLLOW ABOUT ASIA



成都

2015年9月23~27日

THANK YOU FOR VISITING PECHAKUCHA CHENGDU







